
 

Springudvalgsmøde 25 januar 2024 

Teams 

Dagsorden  

     

Til stede:  

Jakob Leth 

Birgitte Tribler 

Per Frid 

Hans Ley 

Niels True 

Lars N. Petersen 

 

 

  

Fra administrationen:  

 Kirstine Bjerre 

 

  

1. Nyt fra formanden 

- Jakob Leth genopstiller som formand 
- Birgitte Tribler og Lars N. Petersen genopstiller også 

 

  

2. Officialdagen 
- Niels True – Dommer. Positiv dag med springdommerne. Der blev brugt en del tid på at 

tale om brugen af pisk – og hvornår der skal laves indberetninger. Vi har pt 121 dommere 

fordelt på niveauer. Indsats for at få flere C-dommere.  

-  

- Per Frid – banedesigner. Delt op i to grupper. D og C som Per lavede oplæg til. En god 

engageret gruppe. A og B banedesignere havde kursus med Eduard Petrovic. To rigtigt 

gode dage med mange gode input.  

-  

- Birgittte Tribler – TD. Positiv tilbagemelding fra TD. Gennemgang af reglement. 

Samarbejde mellem dommer og TD omkring overdreven brug af pisk. Opvarmning – 

hvordan undgår man stress for hesten.  

  

3. Springudvalget – plan 
- Dialog om hvordan vi kommer videre med god stævneplanlægning/stævnestruktur.  

- Der mangler almindelige B-stævner – springudvalget arbejder på et forslag omkring 

stævnestruktur. 

- Vi skal begynde at reklame for Walber Cup allerede nu så rytterne får det lagt ind i 

stævneplanen. 

- Der er umiddelbart stævner nok for de yngre ryttere (trophy, baltic, Herning, ind. 

Mesterskab) i 1. halvår af 2024 men der mangler for seniorer. 



 

4. Reglement 
- Dialog vedr. forskellige former for udstyr frem mod reglement 2025 

- Vi skal have set på at opdatere pointsystemet for ranglister – frem mod reglement 2025 

-  

 
5. Stævnestruktur 

- Gennemgang af forskellige forslag til stævnestruktur/rytterkategorisering.   

 

6. Input til Årsberetning for 2023 
- Championater samt ny arrangør 

- Ny arrangør af DM 

- Stævnestruktur – gennemgående punkt på udvalgsmøder 

- Ponysporten er udfordret – nedsat krav til eks. Nord Vest Box Cup fra 2024 

- Dotering i ponysporten – bedre økonomi til klubberne/ikke nedsat indskud.  

 

7. Eventuelt og næste møde 
- Grundet mange spørgsmål til de nye regler vedr. brug af bid til D-stævner laver vi noget 

uddybende tekst så det forhåbentligt bliver lettere at forstå. 

- Honorar officials 

- Næst møde er 12 april kl 17 i Middelfart. (dagen før rep.møde) 

 

 


